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Anslagsbevis 
Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 
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§ 138 
 

 

Upprop samt val av justerare 
Upprop förrättas. 
 
Kommunstyrelsen utser Kjell Lundkvist (SD) att tillsammans med 
ordföranden justera protokollet. 
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§ 139 
 

 

Godkännande av ärendelista 
Ärendelistan godkänns enligt utskickat förslag. 
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§ 140 
 

 

Meddelanden 
Inga meddelanden finns att anmäla till dagens sammanträde. 
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§ 141 
 

Diarienummer: KS 2024/1 

Sammanställd lista över delegationsbeslut 
Anmäls och läggs till handlingarna. 
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§ 142 
 

 

Kommundirektören informerar 
Pierre Klasson kommundirektör, informerar och besvarar frågor från 
kommunstyrelsen gällande: 

• Träff med brandmännen. 
• Dialog mellan Sävsjö kommun och OBOS. 

Kommunstyrelsen tackar för informationen och lägger den till 
handlingarna. 
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§ 143 
 

Diarienummer: KS 2024/303 

Njudung energi och E.ON -Nätutvecklingsplaner 2024-
2034 
Emma Nordstrand  samhällsbyggnadschef och Linda Ståhlgren 
hållbarhetsstrateg, informerar och besvarar frågor från kommunstyrelsen 
gällande: 
 

• Lagkrav kring nätutvecklingsplaner. 
• Bakgrund och syfte- nätutvecklingsplaner. 
• Nätutvecklingsplanens innehåll.  
• Investeringar och flexibilitet. 
• Yttrande av nätutvecklingsplanen- E.ON och Njudung Energi. 

 
Kommunstyrelsen tackar för informationen och lägger den till 
handlingarna. 
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§ 144 
 

Diarienummer: KS 2024/268 

Vrigstad MK- Kostnadsersättning av ljudmissioner 

Kommunstyrelsen beslutar 
att bevilja ansökan om 51 000 genom ett tillägg kopplat till Orts- och 
byautveckling, utvecklingsavdelningens drift.  

Sammanfattning 
Vrigstad Motorcrossklubb har inkommit till kommunstyrelsen med en 
ansökan om medfinansiering av en bullermätning.  
 
Bakgrunden till ansökan är ett klagomål som inkommit till 
myndighetsförvaltningen avseende en upplevd ökad bullerstörning från 
verksamhet på motorbanan sedan motorcrossgymnasiet har intensifierat 
undervisningen. Myndighetsförvaltningen har som resultat av klagomålet 
ålagt klubben att ta fram en bullerberäkning och om denna visar att 
gällande riktvärden för buller inte följs, förslag på åtgärder. Motorklubben 
har med hjälp av konsult tagit fram en bullerberäkning, Sammanfattning 
av bullerberäkningar 201 655, som visar att riktvärdena inte följs vid 
vissa av de beräkningspunkter som rapporten utgått från. 
Beräkningspunkterna utgör de bostäder som ligger närmast motorbanan. 
I bullerrapporten finns ett antal åtgärdsförslag redovisade.  
 
Åtgärder som föreslås i rapporten för att uppnå riktlinjerna är, 

• Diverse lokala skärmar och bullervall på inom motorbanans 
område. 

• Cirka 327 meter, 9 meter hög bullervall utmed banans västra och 
nordvästra del, kommunens fastighet Gästgivargården 1:96 

• Cirka 105 meter långt bullerplank, 7–8 meter högt, norr om väg 
761, på kommunens fastighet Gästagivaregården 1:96. 

En annan åtgärd som konsulterna har rekommenderat klubben är att göra 
en bullermätning för att kontrollera hur väl beräkningen stämmer 
överens med verkligheten. 
 
Under hösten har ytterliga klagomål inkommit till myndigheten från olika 
fastigheter som ligger på lite olika avstånd från motorbanan.  
 
Motorklubbens anläggning är en av Sveriges bästa anläggningar för 
motorcross och enduro, med en bred verksamhet, stort antal förare och 
besökande på tävlingar. Klubben har en stor betydelse för 
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landsbygdsutvecklingen i kommunen där den senaste, gemensam 
satsning med kommunen, att förlägga ett riksidrottsgymnasium till 
motorbanan. Sammantaget görs bedömningen att det finns ett allmänt 
intresse för att verksamheten ska kunna fortsätta på platsen.  
 
Av ansökan framgår att man i ett första steg vill ha hjälp med att 
ekonomiskt genomföra en bullermätning vid fasad hos den klagande. Det 
görs med utrustning från, och i samråd med konsult. Uppskattad kostnad 
som Vrigstads motorklubb ansöker om finansiering för är 51 000.-+ 
moms.  
 
Av ansökan framgår även tydligt att man från klubbens sida avser att vid 
behov ansöka om ytterligare medfinansiering från kommunen. I händelse 
av att mätningen skulle visa på att man inte klarar riktvärdena behövs 
bullerdämpande åtgärder genomföras i enlighet med bullerrapporten som 
klubben tagit fram. Flera av dessa åtgärder bedöms vara mycket 
omfattande och kostsamma. Tidigare beräkningar visar samtliga på att 
åtgärder kommer att behöva göras vilket också underbyggs av att fler 
klagande har anmält att man störs. För att kommunen ska kunna ta 
ställning till en eventuellt kommande bidragsansökan behöver klubben 
inkomma med en ny ansökan om medfinansiering med ett konkret 
underlag för styrelsen att fatta ett nytt beslut på.  

Beslutsunderlag 
1. Tjänsteskrivelse- Svar till Vrigstad MK ansökan om finansiering, 

från kommunledningskontoret, utvecklingsavdelningen daterad 
28 oktober 2024. 

2. Ansökan om ersättning för bullermätning, Vrigstad MK, daterad 
30 september 2024 

3. Sammanfattning av bullerberäkningar 201 655, Efterklang AB, 
daterad 15 april 2024 

 

Beslutet skickas till 
Utvecklingsavdelningen 
 

 
 
 
 

12



 
 
 
 
 

 
 
 

 
 

Sammanträdesprotokoll 
Kommunstyrelsen 
2024-11-05 

Justering 
 
 

Utdragsbestyrkande  
 
 

§ 145 
 

Diarienummer: KS 2024/342 

Effektiviseringsuppdrag inom gymnasieskola inte 
genomförbart med ny huvudman 

Kommunstyrelsen beslutar 
Föreslå kommunfullmäktige  

att återkalla effektiviseringsuppdrag till barn- och utbildningsnämnden 
avseende gymnasieskolan och komvux år 2025, 2026 och 2027 genom att 
återföra två miljoner till barn- och utbildningsnämndens driftsbudget 
år 2025. 

Sammanfattning 
I kommunfullmäktiges budgetbeslut den 17 juni 2024 gavs barn- och 
utbildningsnämnden i uppdrag att under 2025 effektivisera 
gymnasieskolan med två miljoner kronor. För att inte beslutad 
effektivisering mot gymnasiet ska föras över på övrig verksamhet och för 
att tydliggöra gymnasiet budgetram föreslås att barn- och 
utbildningsnämndens budgetram för år 2025 och framåt delas upp i två 
separata ramar. En budgetram för gymnasiet och en budgetram för övrig 
verksamhet.      

Beslutsunderlag 
1. Protokollsutdrag kommunstyrelsen 2024-10-15, 2024-10-29 

2. Tjänsteskrivelse från barn-och utbildningsförvaltningen, daterad 1 
oktober 2024. 

3. Protokollsutdrag barn-och utbildningsnämnden 2024-10-02 

Yrkanden 
Therese Petersson (KD) yrkar på följande förslag till beslut: 
 

att återkalla effektiviseringsuppdrag till barn- och utbildningsnämnden 
avseende gymnasieskolan och komvux år 2025, 2026 och 2027 genom 
att återföra två miljoner till barn- och utbildningsnämndens 
driftsbudget år 2025. 
 
Klas Hjalmarskog (M) yrkar på följande förslag till beslut: 
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att överlämna ärendet till pågående revidering av budgetarbetet 2025. 

Beslutsgång 
Ordföranden ställer Klas Hjalmarskog (M) förslag till beslut mot eget 
förslag till beslut och finner att Therese Petersson (KD) förslag till beslut 
bifalls. 
 
Votering begärs och verkställs med följande omröstningsproposition: 
JA- bifalla Therese Petersson (KD) förslag till beslut 
NEJ- bifalla Klas Hjalmarskog (M) förslag till beslut. 

Omröstningsresultat 
6 JA, Therese Petersson (KD), Göran Häll (S), Lena Persson (S), Gunnel 
Lundgren (KD), Stefan Persson (KD) och Christer Sandström (C). 
 
3 NEJ, Mats Hermansson (M), Klas Hjalmarskog (M) och Kjell 
Lundkvist (SD) 

Beslutet skickas till 
Kommunfullmäktige 
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§ 146 
 

Diarienummer: KS 2024/342 

Uppdelad budgetram i barn-och utbildningsnämnden 
2025 

Kommunstyrelsen beslutar 
föreslå kommunfullmäktige 
 
att dela upp barn- och utbildningsnämndens budgetram i två separata 
ramar med en för gymnasieskolan och en för övrig verksamhet, för år 
2025 och framåt.  

Sammanfattning 
I kommunfullmäktiges budgetbeslut den 17 juni 2024 gavs barn- och 
utbildningsnämnden i uppdrag att under 2025 effektivisera 
gymnasieskolan med två miljoner kronor. För att inte beslutad 
effektivisering mot gymnasiet ska föras över på övrig verksamhet och för 
att tydliggöra gymnasiet budgetram föreslås att barn- och 
utbildningsnämndens budgetram för år 2025 och framåt delas upp i två 
separata ramar. En budgetram för gymnasiet och en budgetram för övrig 
verksamhet.      

Beslutsunderlag 
1. Protokollsutdrag kommunstyrelsen 2024-10-29 

2. Tjänsteskrivelse från kommunledningskontoret, daterad 30 
oktober 2024. 

Beslutet skickas till 
Kommunfullmäktige 
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§ 147 
 

Diarienummer: KS 2024/317 

Behov av förstärkning inför 2025-bemanningsenheten 

Kommunstyrelsen beslutar 
att överlämna ärendet till nästkommande kommunstyrelsesammanträde 
för hantering. 

Sammanfattning 
I budget för 2024 infördes en effektivisering på bemanningsenheten på 2 500 
tkr. Denna effektivisering går inte att realisera då verksamheten behöver 
medel för att klara ordinarie verksamhet. Inför budget 2025 behöver 
effektiviseringen tas bort så att verksamheten är fullt finansierad.  
 
Inför budget 2024 gjordes bemanningsenheten om från att ha varit en 
resultatenhet till att vara en budgetfinansierad avdelning. Samtidigt lades en 
effektivisering på bemanningsenheten på 2 500 tkr. Denna effektivisering har 
lett till att bemanningsenheten inte har några budgetmedel för sin 
verksamhet. För att klara verksamheten behöver effektiviseringen tas bort. 
Detta kan ske antigen genom att det tillförs medel till bemanningsenheten i 
budgeten eller att bemanningsenheten återigen blir en resultatenhet. Om 
bemanningsenheten blir en resultatenhet igen tas kostnaden för driften ut på 
de köpande förvaltningarna som är socialförvaltningen, barn- och 
utbildningsförvaltningen och serviceförvaltningen. Effektiviseringen på 2 500 
tkr läggs då ut på dessa förvaltningar och det påverkar dessa förvaltningars 
budget. I och med att socialförvaltningen och barn- och 
utbildningsförvaltningen redan har ett tufft budgetläge för 2025 förordas att 
bemanningsenhetens tillförs 2 500 tkr i budgetförstärkning som 
kommunstyrelsen finansierar genom en sänkning av budgeterat resultat. 

Beslutsunderlag 
1. Protokollsutdrag kommunstyrelsen 2024-10-29 
2. Tjänsteskrivelse kommunledningskonoret 2024-10-25 

Beslutet skickas till 
Kommunstyrelsen 
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§ 148 
 

Diarienummer: KS 2024/261 

Nominering till ny utbildningsnämnd inom 
Höglandsförbundet 

Kommunstyrelsen beslutar 
föreslå kommunfullmäktige 
 
att till ledamöter i nya utbildningsnämnden inom Höglandsförbundet för 
Sävsjös del utse Fredrik Håkansson (KD) och Carl-Johan Gustafsson (M) 
till ordinarie ledamöter och Victor Erliksson (S) och Mikael Salomonsson 
(C) till ersättare för tiden 2025-01-01- 2026-12-31. 

Sammanfattning 
Idag styrs Höglandsförbundet av en direktion med tio ledamöter och tio 
ersättare. Direktionen har ett utskott med tre ordinarie ledamöter och två 
ersättare. Utskottet och dess ersättare är kommunstyrelsens ordförande i 
de fem medlemskommunerna. Under direktionen finns en 
familjerättsnämnd som verkar inom socialtjänstens verksamhetsområde. 
Det föreslås ingen förändring av denna övergripande politiska 
organisation. 
 
I stället föreslås att det ska bildas ytterligare en nämnd under direktionen 
som ansvarar för frågor rörande gymnasiefrågor och i framtiden också 
kommunal vuxenutbildning. Nämnden ska ha namnet utbildningsnämnd 
och bestå av åtta ledamöter, två från respektive kommun som lämnat över 
dessa frågor till Höglandsförbundet. Liksom direktionen bör respektive 
ledamot ha en ersättare, sammanlagt åtta ersättare. 

Direktionen fastställer vid varje ny mandatperiod utsedda ledamöter i 
utbildningsnämnden för fyra år. Bland dessa utser direktionen ordförande 
och vice ordförande för två år i taget. Turordning för ordförandeskapet är 
Eksjö, Sävsjö, Nässjö och Vetlanda.   
 
Nämnden är beslutsför om mer än hälften av antalet ledamöter är 
närvarande. Presidium för utbildningsnämnden består av ordförande och 
vice ordförande. Aneby kommun har två ledamöter med insynsplats i 
utbildningsnämnden. 
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Beslutsunderlag 
1. Protokollsutdrag kommunstyrelsen 2024-10-29 
2. Protokollsutdrag Höglandsförbundet 2024-09-20 
3. Tjänsteskrivelse Höglandsförbundet 2024-09-23 

Beslutet skickas till 
Kommunfullmäktige 
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§ 149 
 

Diarienummer: KS 2024/187 

Motion Sverigedemokraterna- lärarbehörighet 

Kommunstyrelsen beslutar 
föreslå kommunfullmäktige 
 
att avslå motionen med hänvisning till att det inom barn- och 
utbildningsförvaltningen redan finns en sådan strategi som motionären 
föreslår, samt 
 
att därmed anse motionen besvarad. 

Sammanfattning 
Motion har inkommit gällande lärarbehörigheten i Sävsjö kommun. Barn- 
och utbildningsnämnden har fått i uppdrag av Kommunstyrelsen att yttra 
sig i ärendet. Svar senast 15 oktober 2024. 

Beslutsunderlag 
1. Protokollsutdrag kommunstyrelsen 2024-10-15 

2. Protokollsutdrag barn-och utbildningsnämnden 2024-10-02 

3. Tjänsteskrivelse från barn- och utbildningsförvaltningen, daterad 
2 september 2024 

4. Yttrande från barn- och utbildningsförvaltningen, daterad 2 
september 2024 

5. Kompetensförsörjningsplan  

6. Motion lärarbehörighet 

7. Beslut KF 17 juni 2024 §73 Inkomna motioner 

8. Beslut KSB 20 augusti 2024 §165 Motion lärarbehörighet 

Beslutet skickas till 
Kommunfullmäktige 
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§ 150 
 

Diarienummer: KS 2024/63 

Motion Moderaterna – Behandlingsenhet på 
höglandet för personer med neuropsykiatriska 
diagnoser 

Kommunstyrelsen beslutar 
föreslå kommunfullmäktige 
 
att anse motionen besvarad. 

Sammanfattning 
Kommunstyrelsen beslutade den 19 mars 2024 § 56 att remittera ärendet 
till socialnämnden för utredning och återrapportering till 
kommunstyrelsen senast 14 juni 2024.  
 
Motion från Moderaterna kring behandlingsenhet på höglandet för 
personer med neuropsykiatriska diagnoser. Moderata fullmäktigegruppen 
föreslår att Sävsjö kommun väcker frågan om tillskapandet av 
behandlingsenhet för barn och ungdom med neuropsykiatrisk diagnos i 
lämpligt sammanhang, till exempel primärkommunal samverkan.  
 
Den sociala barn- och ungdomsvården utvecklas hela tiden och höga krav 
ställs på verksamheten. Länets kommuner samverkar med varandra och 
med andra aktörer för att ge bästa möjliga stöd och skydd till barn, 
ungdomar och deras familjer. Det arbete som omfattar både kommuners 
och regionens ansvar leds av en särskild strategigrupp i Region 
Jönköpings län. Strategigruppen, barn- och unga genomför en utredning 
gällande gemensam behandlingsenhet för målgruppen. 
  
Socialnämndens yttrande 
att invänta strategigrupp barn och unga i Jönköpings läns utredning 
avseende gemensam behandlingsenhet för målgruppen innan ställning 
tas för Höglandets kommuner. Socialförvaltningen bevakar frågan för 
återrapportering när den länsövergripande utredningen är klar.  
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Beslutsunderlag 

1. Protokollsutdrag kommunstyrelsen 2024-10-15 

2. Protokollsutdrag socialnämnden 2024-05-08 

3. Tjänsteskrivelse från socialförvaltningen, daterad 24 april 2024. 

4. Protokollsutdrag kommunstyrelsen, daterat 19 mars 2024 § 56. 

5. Motion från Moderaterna kring behandlingsenhet på höglandet  

 

Beslutet skickas till 
Kommunfullmäktige 
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Utdragsbestyrkande  
 
 

§ 151 
 

Diarienummer: KS 2024/107 

Motion Moderaterna – inventering av ödehus i Sävsjö 
kommun 

Kommunstyrelsen beslutar 
föreslå  kommunfullmäktige  

att anse motionen besvarad, samt 
 
att ge utvecklingsavdelningen i uppdrag att under hösten/ vintern 
2024/2025 göra en kommunikativ insats för att uppmärksamma lokala 
ödehusägare på att det kan finnas intresse av att köpa fastigheter på 
landsbygden i kommunen och återkomma med en rapportering kring 
resultatet senast april 2025. 

Sammanfattning 
Moderaterna i Sävsjö har lämnat in en motion om att Sävsjö kommun ska 
ta initiativ till en inventering av alla tomma hus i kommunen. Syftet är att 
skapa incitament för fastighetsägare att sälja, så att husen kan bli 
bebodda igen.  
Det är ett vällovligt syfte och det verkar även finnas ett fortsatt 
engagemang från många att ta vara på gamla ödehus.  
 
Sävsjö kommun har tidigare, inom ramen för ett Leaderprojekt 
tillsammans med Vetlanda och Växjö kommuner, gjort en liknande 
inventering i en del av kommunen. Det är dock ett resurskrävande arbete 
att få vetskap om fastigheter, ägarförhållanden och sedan göra utskicken. 
Inom ramen för ett projekt med en finansierad projektledare är det 
görbart, men svårt att hinna med och upprätthålla i vardagen. Detta 
projekt är också något som behöver fortsätta arbetas med om det ska ge 
effekt över tid.  
 
Svaret på motionen utifrån förvaltningens synpunkt är att göra en 
kommunikativ insats för att uppmärksamma lokala ödehusägare på att 
det kan finnas intresse av att köpa fastigheter på landsbygden i 
kommunen. Förslaget om att ta initiativ och sätta i gång ett större 
inventeringsprojekt i kommunal regi har vi inte tillräckliga resurser till.  
Om det tas initiativ från civilsamhälle, föreningsliv eller andra kommuner 
genom ett gemensamt Leaderprojekt kan dock kommunen vara en 
samverkande part. 
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Sammanträdesprotokoll 
Kommunstyrelsen 
2024-11-05 

Justering 
 
 

Utdragsbestyrkande  
 
 

Beslutsunderlag 
1. Protokollsutdrag kommunstyrelsen 2024-04-23, 2024-10-15 

2. Tjänsteskrivelse kommunledningskontoret 2024-06-07 

3. Protokollsutdrag kommunfullmäktige 2024-03-18 

4. Motion från Moderata samlingspartiet i Sävsjö kommun, daterad 
2024-03-17 

Beslutet skickas till 
Kommunfullmäktige 
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Sammanträdesprotokoll 
Kommunstyrelsen 
2024-11-05 

Justering 
 
 

Utdragsbestyrkande  
 
 

§ 152 
 

Diarienummer: KS 2024/257 

Motion Vänsterpartiet- Återbruk av avfall 

Kommunstyrelsen beslutar 
att överlämna ärendet till nästkommande kommunstyrelsesammanträde 
för hantering. 

Sammanfattning 
Motion har inkommit till Sävsjö kommun från Vänsterpartiet, 2024-09-
16. 

Beslutsunderlag 
1. Protokollsutdrag kommunstyrelsen 2024-10-15 
2. Protokollsutdrag kommunfullmäktige 2024-09-16 
3. Motion Vänsterpartiet, 2024-09-16 

Beslutet skickas till 
Kommunstyrelsen 
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Sammanträdesprotokoll 
Kommunstyrelsen 
2024-11-05 

Justering 
 
 

Utdragsbestyrkande  
 
 

§ 153 
 

Diarienummer: KS 2024/285 

Verksamhetsplan kommunstyrelsens allmänna 2025 

Kommunstyrelsen beslutar 
att överlämna ärendet till nästkommande kommunstyrelsesammanträde 
för hantering. 

Sammanfattning 
Nämnderna ska årligen besluta om verksamhetsplan för kommande år 
inom sitt ansvarsområde. Serviceförvaltningen har nu tagit fram ett 
förslag till verksamhetsplan för den del av förvaltningen som tillhör den 
tekniska nämnden. Verksamhetsplanen avser 2025 med utblick mot 
2026–2027.  

Beslutsunderlag 
1. Informationsdragning kommunstyrelsen 2024-10-15 

2. Tjänsteskrivelse från kommunledningskontoret, daterad 11 
oktober 2024. 

3. Verksamhetsplan 2025 Kommunstyrelsen allmänna frågor. 

Beslutet skickas till 
Kommunstyrelsen 
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Sammanträdesprotokoll 
Kommunstyrelsen 
2024-11-05 

Justering 
 
 

Utdragsbestyrkande  
 
 

§ 154 
 

Diarienummer: KS 2024/286 

Verksamhetsplan kommunstyrelsens tekniska nämnd 
2025 

Kommunstyrelsen beslutar 
att överlämna ärendet till nästkommande kommunstyrelsesammanträde 
för hantering.  

Sammanfattning 
Nämnderna ska årligen besluta om verksamhetsplan för kommande år 
inom sitt ansvarsområde. Serviceförvaltningen har nu tagit fram ett 
förslag till verksamhetsplan för den del av förvaltningen som tillhör den 
tekniska nämnden. Verksamhetsplanen avser 2025 med utblick mot 
2026–2027.  

Beslutsunderlag 
1. Protokollsutdrag kommunstyrelsen 2024-10-15 

2. Tjänsteskrivelse serviceförvaltningen, daterad 2024-10-03 

3. Verksamhetsplan 2025 serviceförvaltningen tekniska nämnd 

Beslutet skickas till 
Kommunstyrelsen 
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Sammanträdesprotokoll 
Kommunstyrelsen 
2024-11-05 

Justering 
 
 

Utdragsbestyrkande  
 
 

§ 155 
 

Diarienummer: KS 2024/284 

Verksamhetsplan Sävsjö kommun 2025 

Kommunstyrelsen beslutar 
att överlämna ärendet till nästkommande kommunstyrelsesammanträde 
för hantering.  

Beslutsunderlag 
1. Protokollsutdrag kommunstyrelsen 2024-10-15 
2. Verksamhetsplan Sävsjö kommun 2025 

Beslutet skickas till 
Kommunstyrelsen 
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Sammanträdesprotokoll 
Kommunstyrelsen 
2024-11-05 

Justering 
 
 

Utdragsbestyrkande  
 
 

§ 156 
 

Diarienummer: KS 2024/207 

Remiss- Nätt och jämnt - Likvärdighet och effektivitet 
i kommunsektorn 

Kommunstyrelsen beslutar 
att ställa sig bakom utredningens betänkande SOU 2024:50 i sin helhet 
och översända nedanstående remissvar till Finansdepartementet. 

Sammanfattning 
Sävsjö kommun är positiva till utredningskommitténs förslag till 
kommunalekonomisk utjämning SOU 2024:50 Nätt och jämnt – 
Likvärdighet och effektivitet i kommunsektorn. Utjämningssystemets 
syfte måste så långt det är möjligt vara att utjämna för skillnader som 
är opåverkbara och skapa likvärdiga ekonomiska förutsättningar för att 
leverera välfärdstjänster i landets samtliga kommuner. Det finns 
betydande skillnader i skattekraft, folkmängd, demografi, 
utbildningsnivåer och bebyggelsestruktur. Sävsjö kommun välkomnar 
utredningens förslag till ökad kompensation för faktorer kring 
socioekonomiska förutsättningar samt att gleshet har lagts till som en 
komponent inom kostnadsutjämningen. Vidare är kommunen positiv 
till att utjämningssystemen är uppdaterade till dagens nivåer men det 
är också viktigt att modellerna hålls uppdateraderade även framåt för 
att skapa jämlika förutsättningar.  
 
Sävsjö kommun är positiv till förslaget att personalkostnadsindex tas 
bort ur beräkningen då inget samband med vårdtyngd kunnat visas. 
Det är också positivt ur aspekten att det gör utjämningssystemet 
mindre påverkbart för den enskilda kommunen. 
 
Sävsjö kommun ställer sig bakom förslaget till tydliga principer för 
statens bidragsgivning. Antalet riktade statsbidrag är oerhört många 
och det leder till en väldigt dyr administration och svårplanerad 
verksamhet. Det är därför viktigt att antalet riktade statsbidrag 
minskar och läggs över till det generella statsbidraget.  
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Sammanträdesprotokoll 
Kommunstyrelsen 
2024-11-05 

Justering 
 
 

Utdragsbestyrkande  
 
 

 
 
Beslutsunderlag 

1. Informationsdragning kommunstyrelsen 2024-10-29 
2. Tjänsteskrivelse kommunledningskontoret, daterad 2024-10-25 
3. Remiss- Nätt och jämnt  Likvärdighet och effektivitet i 

kommunsektorn SOU 2024:50 

Beslutet skickas till 
Finansdepartementet 
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Sammanträdesprotokoll 
Kommunstyrelsen 
2024-11-05 

Justering 
 
 

Utdragsbestyrkande  
 
 

§ 157 
 

Diarienummer: KS 2024/195 

Bättre bussförbindelser mellan Rörvik och 
tåganslutning 

Kommunstyrelsen beslutar 
1. att godkänna informationen. 
2. att ge utvecklingsavdelningen i uppdrag att fortsätta dialogen med 

Jönköpings länstrafik om justerade avgångar och nya turer från och 
med tidtabellskiftet till sommaren 2025 samt utreda om upphandling 
av en egen busslinje kan vara ett alternativ. 

3. att uppdra åt utvecklingsavdelningen att återrapportera ovanstående 
uppdrag senast under mars månad 2025. 

Sammanfattning 
Kommunstyrelsen gav den 18 juni utvecklingsavdelningen i uppdrag att 
presentera ett lösningsförslag och budget gör att tillgängliggöra 
tågförbindelser för fler genom anslutningsbuss, i första hand till och från 
Rörvik. Uppdraget skulle presenteras i oktober. 
 
Utvecklingsavdelningen har tagit sig an uppgiften men har inte något 
färdigt lösningsförslag eller budget att presentera. 
 
Jönköpings länstrafik går inte med på att kommunen skulle skjuta till 
medel för att finansiera utökad turtäthet av befintlig linje 363 mellan 
Lammhult och Sävsjö via Rörvik. Däremot är länstrafiken öppen för att 
justera tidtabellen för att få bättre anslutningar till tåg i Lammhult och 
Stockaryd. Mindre justeringar av avgångstider kan göras till tabellskiftet i 
december, vilket kan bli aktuellt. Något större förändringar bör följa med 
det ”stora” tabellskiftet i juni 2025. 
 
Utvecklingsavdelningen har tillsammans med skolskjutssamordnaren på 
barn- och utbildningsförvaltningen en fortlöpande dialog med 
länstrafiken. Vidare så har utvecklingsavdelningen en dialog med företag 
både i Rörvik och Sävsjö för att om möjligt kunna anpassa avgång- och 
ankomsttider till arbetstider eller till och med tvärt om, om 
tåganslutningarna skulle förbättras betydligt. 
 
Utvecklingsavdelningen har även varit i kontakt med Tranås kommun och 
näringslivsbolag. Tranås och Ödeshögs kommuner har lyckat stödköpa en 
gymnasielinje till och från Ödeshög hos Östgötatrafiken med tre 
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Sammanträdesprotokoll 
Kommunstyrelsen 
2024-11-05 

Justering 
 
 

Utdragsbestyrkande  
 
 

dubbelturer per vardag. Näringslivsbolaget i Tranås har upphandlat en 
jobbuss som erbjuder gratis turer som anpassats till tåganslutningar och 
företags arbetstider med två turer på morgonen och två på eftermiddagen. 
Jobbussen drivs som ett försök under ett år. 
 
Sävsjö kommun skulle mycket väl kunna upphandla egen trafik på hela 
eller delar av sträckan som buss 363 trafikerar på försök under ett års tid. 
Ett bra upplägg av en egen linje skulle ge många fler förutsättningar att ta 
sig till och från Rörvik. Den största nackdelen med ett sådant upplägg är 
att det just är på försök. Många som skulle kunna testa att resa med den 
här bussen kanske ändå väljer att avstå då man inte vet om busslinjen 
kommer att fortsätta.  
 
Sammantaget gör utvecklingsavdelningen bedömningen att uppdraget 
bör utredas djupare med sikte på att justerade bussturer och eventuell 
egen busslinje kan förverkligas från och med juni 2025. 

Beslutsunderlag 
1. Informationsdragning kommunstyrelsen 2024-10-15 

2. Tjänsteskrivelse kommunledningskontoret, daterad 2024-09-26 

3. Protokollsutdrag kommunstyrelsen, daterat 18 juni 2024 § 146. 

Beslutet skickas till 
Samhällsbyggnadsavdelningen 
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Kommunstyrelsen 
2024-11-05 

Justering 
 
 

Utdragsbestyrkande  
 
 

§ 158 
 

Diarienummer: KS 2024/259 

Kommunstyrelsens fokusområde 2025 

Kommunstyrelsen beslutar 

att ”Ständiga förbättringar” antas som fokusområde för kommunstyrelsen 
under verksamhetsåret 2025. 

Sammanfattning 
Kommunens ledningsgrupp har under hösten berett frågan om ett 
lämpligt fokusområde för kommunstyrelsen. På sammanträdet den 2 
september fattade ledningsgruppen beslutet att föreslå kommunstyrelsen 
”Ständiga förbättringar” som fokusområde för verksamhetsåret 2025.  
 
Kommunstyrelsen har redan i budgetarbetet för 2025 lyft behovet av 
ständiga förbättringar och medel har avsats i budget för arbetet under 
åren 2025 och 2026, varför ytterligare finansiering inte kommer behövas. 
Kommunens ledningsgrupp anser att kommunstyrelsens tydliga 
inriktning i budgetarbetet i sig utgör en grund för att detta ska utgöra ett 
fokusområde. 
 
Området ständiga förbättringar är brett och i en kommun innebär det 
exempelvis att kontinuerligt identifiera och implementera små, gradvisa 
förändringar för att effektivisera verksamheten, höja kvaliteten på tjänster 
och öka medborgarnas nöjdhet. Målet är att på sikt skapa en kultur av 
ständig utveckling och innovation. 

Beslutsunderlag 
1. Protokollsutdrag kommunstyrelsen 2024-10-15 
2. Tjänsteskrivelse kommunledningskontoret, daterad 2024-09-22 

Beslutet skickas till 
Kommundirektör 
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Sammanträdesprotokoll 
Kommunstyrelsen beslutande 
2024-11-05 

Justering 
 
 

Utdragsbestyrkande  
 
 

§ 159 
 

 

Övriga frågor/ärenden 
Linda Björk socialchef, informerar och besvarar frågor från 
kommunstyrelsen gällande nya finansiella behov kontra befintlig 
budgetram samt kompletterande åtgärdsförslag från socialnämnden.  
 
Kommunstyrelsen tackar för informationen. 
 
Följande frågor diskuterades under sammanträdet: 

• Vattenskyddsområdet 
• Alla helgonahelgen skapar kaos i trafiken. 

- Kommunstyrelsen uppdrar serviceförvaltningen att i 
samverkan med kyrkofullmäktige/kyrkans ledning eller annan 
ansvarig myndighet, att arbeta förebyggande för att undvika 
trafikkaos vid högtider på grund av parkerade bilar utmed 
vägen vid kyrkogården. 

• Förvaltningschefernas ansvar över resultat och balansräkning vid 
delårsrapporter. 
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